
南強國際影視傳播有限公司 
TEL：02-82216511  FAX：02-82216495 

http://wellgotaiwan.com.tw 
發行日期:20111006 

花園小尖兵 趕火車 DVD 

Backyardigans Catch that Train! 

【產品內容】 

規    格：DVD 單片 

片    長：46 分鐘 

級    數：普遍级 

產    編：WD-870 

發    音：中文、英文 

音    效：STEREO 

字    幕：中文(繁、簡)/英文 

 

 

 

 

 

 

 

【內容介紹】 

Nick Jr.卡通頻道最受歡迎的幼兒音樂冒險節目 

2008 年 雙子星獎 最佳動畫影集提名  2007 艾美獎 Jeff Astolfo 榮獲 最佳動畫師獎 

2008 年艾美獎 榮獲 傑出特別動畫獎  2009 年艾美獎 提名 傑出動畫、傑出動畫配樂、傑出

編劇 

2008 年 Gracie Allen Awards 獎 榮獲 最佳兒童節目 

2007 年 NAMIC Vision 獎 榮獲 最佳動畫節目 

趕火車 Catch that Train! 

歐妮卡是泰隆皇家列車的工程師，現在列車必須回到聖彼得堡的冬天皇宮，有了可靠的助手

巴羅相伴，泰隆列車即將踏上這個令人心怡的旅程，但是歐妮卡和巴羅在月台上發生了一點

意外，導致列車沒有載到他們就已出發了，泰隆列車可以安全抵達目的地嗎? 

Uniqua is the engineer for Tsar Tyrone＇s royal train. This time, the Tsar needs to get to the Winter 

Palace in St. Petersburg. But when Uniqua and Pablo accidentally hit the brake on the train platform, the 
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train takes off with the Tsar.  And without them!  Will Pablo Pablovich and Engineer Uniqua be able to 

catch the train in time to get the Tsar safely to the Winter Palace?  

巨蟲沃曼來襲 The Attack of the Fifty-Foot Worman 

巴羅最愛在實驗室裡混合各種化學物質。他和他的助手歐妮卡，要創造一種新的公式：有史

以來最大的「成長公式」。但是，小蠕蟲沃曼成長情形卻意外的失控了，泰隆想盡辦法和利用

許多工具來幫助制止巨大的沃曼。他希望沃曼不要破壞到校園整潔和秩序，但是巨蟲沃曼已

經失控了，這該如何是好呢? 

Pablo is a scientist who loves to mix things up in the University Chemistry lab.  With his assistant 

Uniqua, Pablo is about to create one of his biggest formulas ever: a growth formula.  But when a little 

worman accidentally gets in the way – the situation truly grows out of control. He hopes to keep the 

campus spick and span but is that even possible with a 50-foot worman on the loose?  


